
 PARGAS STAD 

RÅDET FÖR PERSONER MED FUNKTIONSNEDSÄTTNING 

Tid: torsdag 3.10.2024 kl.11.00 – 13.25 

Plats:  Promenad S-market-hotellet, Hunger&Törst 

 
Närvarande: Andersson Christian vice ordförande         kl. 12-13.25 

Bäckström Nina  ordförande      
  Lehtilä Elina  medlem         
  Lindman-Korpi Regina medlem   
  Nordström Mats medlem         
  Knuts Åsa  sekreterare 
 
Extra:  Grandell Hanna-Maria   välfärdskoordinator   kl. 11-12.40 

Helin Robert  Mats Nordströms handledare 
Illman Stefan  underhållsingenjör    kl. 11-12.10 
Rae Essi   Elina Lehtiläs assistent kl. 11-11.50 

   
Frånvarande: Alstrand Ulla  medlem 
  Stolzmann Marianna medlem 
 
 
 § 28 Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 12.00. 
 

 § 29 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
  
 § 30 Presentation av stadens välfärdsorganisation, välfärdschef Ann-Sofie Isaksson och 

välfärdskoordinator Hanna-Maria Grandell. 
 Välfärdschef Ann-Sofie Isaksson hade fått förhinder och kunde inte närvara. Välfärdskoordinator 

Hanna-Maria Grandell presenterade avdelningen välfärds- och fritidstjänster i stadens nya 
organisation. Avdelningen består av fyra enheter: välfärdstjänster och tredje sektorn, kultur och 
fritid, bibliotek och medborgarinstitut. I den nya organisationen hör rådet under välfärds- och 
fritidstjänster och vår nya kontaktperson till staden och Varha är välfärdskoordinator Hanna-
Maria Grandell.   
 

§ 31 Justering av protokollet från senaste möte. 
 Protokollet från senaste möte justerades efter en liten korrigering.  
 
§ 32 Utse mottagare för årets tillgänglighetsgärningspris. 

Rådet för personer med funktionsnedsättning i Pargas stad vill tilldela priset för Årets 
tillgänglighetsgärning 2024 till enheten Teknik och fastigheter i Pargas stad för deras insatser för 
att förbättra tillgängligheten i Pargas centrums gatunät. Enheten har lyssnat på invånarna och 



genomfört åtgärder som gjort bland annat övergångsställena längs Strandvägen mer tillgängliga. 
Vi är tacksamma för att enheten tar hänsyn till tillgänglighet i både planering och underhåll av 
gatorna i hela Pargas stad.   

 
§ 33 Planering för det gemensamma mötet med äldrerådet. 

I år står rådet för planeringen av det årligen återkommande gemensamma mötet mellan 
äldrerådet och rådet för personer med funktionsnedsättning. Datumet för mötet fastställdes till 
torsdag 5.12. Sekreteraren kontaktar välfärdschefen och frågar om hon har något förslag på vem 
man kunde bjuda in från Varha. På mötet delas också tillgänglighetspriset ut. Sekreteraren 
bjuder in Pargas Kungörelsers reporter till mötet.   
 

§ 34 Hälsningar från föreningarna. 
Steg för Steg ordnade ett möte med Frank Lundgren, regional koordinator för Steg för 
Steg, var man gick igenom vad som hänt och vilka program som planeras. Föreningen 
bjuder in projektchefen för sysselsättningstjänster Peter Lindroos till föreningens nästa 
möte där man diskuterar arbetsmöjligheter för personer med funktionsnedsättningar.  
Steg för Stegs storträff ordnas 26-27.10 och den 13.11 hålls FDUV:s 70-årsfest. 
 
På måndag firar Turun Seudun AVH-yhdistys sina 50 år med picknick-kryssning. 
 
Planeringen av diabetesföreningens diabetesmånad är i full gång. Höstmötet hålls i slutet 
av november. 
 

§ 35 Tillgänglighetsärenden 
Mötet började med en tillgänglighetsvandring från S-market till hotellet med stadens 

underhållsingenjör Stefan Illman. Rådet konstaterade att många förbättringar gjorts under de 

senaste åren. Endast vid Axo, Kelovee och övergången från Andelsbanken till f.d. bowlinghallen 

fanns höga trottoarkanter kvar. Underhållsingenjören meddelade att staden hela tiden tar 

tillgängligheten i beaktande vid planeringen av olika väg- eller gatuarbeten.  

Problem som uppdagades förutom trottoarkanter: Om man går över skyddsvägen vid Pireus mot 

hotellet finns det endas en smal trottoarkant att gå på annars måste man gå över parkeringen. 

Trottoarkanten blir ganska trång för barnvagnar och rollatorer eftersom en del bilar som  

parkerats har backats  in i parkeringsrutorna och en del av dessa bilars dragkrokar sticker ut över 

trottoarkanten. 

Konstaterades även att rampen utanför Humana är för smal för rullstolar.  

Underhållsingenjören meddelade också att sanden i centralparken kommer att bytas ut samt att 

broändarna vid Marjattabron kommer att fyllas på med sand. 

§ 36 Övriga ärenden 
Christian Andersson deltog 5.9 i Egentliga Finlands välfärdsområdes handikapprådsmöte.  På 
mötet väckte främst färdtjänstreformen mycket diskussion. Det arbetas med att få egentaxi-
rätten tillbaka.  

  

  § 37 Följande möte  
Följande möte planeras att hållas 5.12 gemensamt med äldrerådet. 



 

 

Pargas 3.10.2024 

 

_______________________   _________________________ 

 Nina Bäckström     Åsa Knuts 
ordförande     sekreterare 

  
  


